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De PvdA fractie is verheugd dat de Zundertseweg wordt aangepakt. Het vervangen van de 
klinkerweg in geluidsarm asfalt vinden wij een goede zaak. Het asfalteren van de Zundertseweg is 
een lang gekoesterde wens van de huidige bewoners en stond in de lange termijnplanning van het 
Onderhoudsprogramma Openbare Ruimte.  
 

Nu is bekend geworden dat de gemeente met een bewoner een afspraak heeft kunnen maken over 
het volgende: De bewoner trekt zijn procedure in bij de Raad van State gericht tegen de gemeente 
over het bestemmingsplan Woonvoorziening ’t Zand en de Zundertseweg wordt voor wat betreft 
het gedeelte gelegen tussen 't Zand en de Onyxdijk voorzien van een asfaltconstructie. 
  
Wij hebben eerder vernomen dat de klinkerweg van de Zundertseweg tussen de Onyxdijk en de 
Burgemeester Schneiderlaan zou worden vervangen in geluidsarm asfalt in 2022, nu wordt dus een 
gedeelte naar voren gehaald en dit betreft uitsluitend de rijbaan en niet de naastgelegen 
weggedeelten, zoals het fietspad, voetpad en de parkeerhavens. De PvdA pleit voor doorpakken, 
zeker nu door het laten liggen van de bussluis ’t Zand er met name ook veel verkeer is en 
geluidshinder voor omwonenden tussen ’t Zand en de Burgemeester Schneiderlaan.  
  
De gemeente haalt dit project, deels, naar voren in de planning van het Onderhoudsprogramma 
Openbare Ruimte. Ook andere projecten vragen vanuit bewoners wellicht prioriteit. Neem 
bijvoorbeeld de aanpak van de Burgemeester Schneiderlaan (2024), fietspad Willem Dreesweg 
(2016), fietspaden Bergsebaan (2016). Er is nu met een bewoner een afspraak gemaakt tot het 
beëindigen van een procedure door tegemoet te komen aan een wens van de desbetreffende 
bewoner. 
  
We hebben daarom de volgende vragen: 
  
1. Waarom is het niet mogelijk om alles naar voren te halen en het aanbrengen van het asfalt over de 
gehele Zundertseweg tussen de Onyxdijk en de Burgemeester Schneiderlaan en de aanpak van de 
naastgelegen weggedeelten te koppelen aan de opleverdatum van de woonvoorziening in 2016? 
  
2. Welke criteria gelden er om projecten uit de planning van het Onderhoudsprogramma Openbare 
Ruimte naar voren te halen? 
 

Alvast dank voor uw antwoorden. 

Namens de PvdA, 
Michael Yap 
 


